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§ 1 
Val av justerare och godkännande av dagordning  

Beslut  
1. Petter Martinsson (S) och Petra Gardos Ek (M) får i uppdrag 

att justera dagens protokoll. 
2. Protokollet justeras tisdagen den 27 februari 2024. 
3. Dagordningen godkänns. 
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§ 2 
Information från stadsdelsdirektören till sammanträden 
med Norra innerstadens stadsdelsnämnd år 2024  
NI 2024/2 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner redovisningen och 
lägger den till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Information från stadsdelsdirektören till sammanträdet den 22 
februari 2024. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/2-3 Information från stadsdelsdirektören till 
sammanträdet den 22 februari 2024 
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§ 3 
Balanslista över inkomna medborgarförslag till Norra 
innerstadens stadsdelsnämnd år 2024  
NI 2024/4 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner redovisningen och 
lägger den till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Inkomna medborgarförslag redovisas. Inför sammanträdet den 22 
februari 2024 har inga nya medborgarförslag som faller inom ramen 
för stadsdelens ansvarsområde inkommit. Ett medborgarförslag är 
anmält sedan tidigare och är under beredning hos förvaltningen. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/4-3 Balanslista över inkomna medborgarförslag 
februari 
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§ 4 
Medborgarförslag om Valhallavägens allé  
NI 2023/1063 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I november 2023 inkom ett medborgarförslag till Norra 
innerstadens stadsdelsnämnd om Valhallavägens allé. På 
stadsdelsnämndens sammanträde den 14 december beslutades att 
förslaget skulle överlämnas till förvaltningen för beredning. I 
förslaget lyfts att det en stor del av året är lerigt längs med 
mittstråket i Valhallavägens allé, främst utanför Fältöverstens entré 
på Valhallavägen, vilket innebär försämrad framkomlighet för 
gående och cyklister på sträckan. 
  
Förvaltningen håller med förslagsställaren om att cykel- och 
gångvägen tenderar att bli lerig speciellt under vinterhalvåret och 
främst längs med sträckan mellan Grev Turegatan och Värtavägen, 
där stora trädkronor och höga byggnader gör sträckan skuggig 
vilket gör det svårt för marken att torka upp. Då alléns mittsträcka 
är gatumark är det trafikkontoret som har investeringsansvaret. 
Stadsdelsförvaltningen har tidigare uppmärksammat problemet med 
dåligt underlag längs den aktuella sträckan och lyft detta med 
trafikkontoret, men inte fått gehör i frågan. En större investering där 
sträckan grävs ut och byggs upp på nytt med nya gruslager och där 
dränering byggs in som kan leda bort vatten behövs för att den ska 
kunna hållas torrare. Stadsdelsförvaltningen vidarebefordrar därför 
förslaget till trafikkontoret för besvarande. 
 

Yrkanden 
Daniele Fava (C), Linnea Sandström Lange (L) och Petra Gardos 
Ek m.fl. (M) yrkar: 
  

1. Norra innerstadens stadsdelsnämnd uppmanar 
Trafikkontoret, i samråd med stadsdelsförvaltningen, 
att utreda en total upprustning av Valhallavägsallén 
och vilka kostnader det skulle innebära. 

2. Att därutöver anföra att Centerpartiet, Liberalerna, 
Moderaterna och KD ser att hela Valhallavägsallén 
kan bli ett bättre parkstråk som är så viktig för både 
människor och biologisk mångfald. Vi ser att staden 
bör tar ett större helhetsbegrepp kring upprustning och 
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utveckling av Valhallavägen bland annat för ytor för 
bland annat lekplatser, spontanidrott, kaféer och annan 
verksamhet som cykelservice bör utredas, gång och 
cykelbanor i mittsträngen säkrare. Vi ser även att 
belysning, renhållning och skötsel av trädbeståndet på 
Valhallavägen kan bli mycket bättre. Möjligheten att 
flytta nuvarande parkeringsplatser, till exempel under 
jord, bör utredas. 

  
Anders Lindman (SD) yrkar bifall till förslaget från Daniele Fava 
(C), Linnea Sandström Lange (L) och Petra Gardos Ek m.fl. (M). 

  

Beslutsgång 
Ordföranden ställer förvaltningens förslag mot förslaget från 
Daniele Fava (C), Linnea Sandström Lange (L) och Petra Gardos 
Ek m.fl. (M) och finner att Norra innerstadens stadsdelsnämnd 
beslutar i enlighet med förvaltningens förslag. 
  

Reservationer 
Daniele Fava (C), Linnea Sandström Lange (L), Petra Gardos Ek 
m.fl. (M) och Anders Lindman (SD) reserverar sig mot beslutet till 
förmån för egna yrkanden. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2023/1063-4 Svar på medborgarförslag om 
Valhallavägens allé 

 NI 2023/1063-5 Bilaga 1. Medborgarförslag om 
Valhallavägens allé (webbversion) 
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§ 6 
Årlig uppföljning och fördelning av föreningsstöd  
NI 2023/987 
 

Beslut  
1. Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner inkomna 

redovisningar av verksamhet 2023 i enlighet med 
förvaltningens förslag i bilaga 2. 

2. Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner 
förvaltningens förslag om fördelning av 1 500 000 kronor i 
föreningsstöd år 2024 i enlighet med bilaga 3. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Nämndens föreningsstöd syftar till att uppmuntra och stödja 
stadsdelsområdets invånare att i organiserade former påverka och 
engagera sig ideellt i social verksamhet som kompletterar 
stadsdelsnämndens uppdrag. 
  
2023 beviljades 17 föreningar föreningsstöd med ett totalt belopp på 
1 194 450 kronor. Tre av föreningarna beviljades 94 450 kronor 
från tidigare Norrmalms stadsdelsnämnd och 14 föreningar 
1 100 000 kronor från tidigare Östermalms stadsdelsnämnd. 
Förvaltningen föreslår att samtliga föreningars redovisningar 
godkänns. I bilaga 2 – Redovisning av beviljat stöd 2023 redogör 
förvaltningen för föreningarnas redovisningar och förvaltningens 
bedömning. 
  
För verksamhet 2024 har 35 föreningar inkommit med ansökningar 
som summerar till 3 907 700 kronor. 15 av föreningarna ansöker för 
första gången. Förvaltningen föreslår att 1 500 000 kronor fördelas 
till 22 av de ansökande föreningarna. I bilaga 3 – Bedömning av 
ansökan om stöd 2024 redogör förvaltningen för föreningarnas 
ansökningar och förvaltningens bedömning samt förslag till 
fördelning. 
 

Yrkanden 
Anders Lindman (SD) yrkar: 
  

1. Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner 
inkomna redovisningar av verksamhet 2023 i enlighet 
med förvaltningens förslag i bilaga 2. 

2. Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner 
förvaltningens förslag till beslut om fördelning av 
föreningsstöd år 2024 (i enlighet med bilaga 3) med 
följande justering; att öka föreningsstödet till totalt 1 
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860 000 kronor och tilldela Stora Skuggans 4H-gård 
710 000 kronor. 

  
Eftersom Sverigedemokraterna föreslog en större tilldelning 
avseende 4H-gårdar i budgeten för barn, kultur och fritid så 
kan vi lägga ytterligare 360 000 kronor i föreningsstöd till 
Stora Skuggans 4H-gård jämfört med majoriteten. 
  
Stora Skuggans 4H-gård är mycket viktig i en storstad som 
Stockholm och särskilt för de som bor i innerstaden. 
Verksamheten har många besökare, de bedriver en viktig 
verksamhet för barn och ungdomar och för unga med 
särskilda behov, antalet besökare ökar konstant och de har en 
ambition om öppethållande årets alla dagar. De har även en 
viktig funktion i att bevara svenska lantraser. 
  
Föreningen har ansökt om 710 000 kronor för att klara av en 
högre ambitionsnivå och driftskostnader för 2024. 
Sverigedemokraterna anser att denna verksamhet är mycket 
viktig och vi vill därför bevilja föreningen det begärda 
beloppet. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden ställer förvaltningens förslag mot förslaget från 
Anders Lindman (SD) och finner att Norra innerstadens 
stadsdelsnämnd har beslutat i enlighet med förvaltningens förslag. 
  

Reservationer 
Anders Lindman (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för 
eget yrkande. 
  

Särskilda uttalanden 
Petra Gardos Ek (M) och Petter Martinsson (S) tackar föreningen 
Föräldravandring på Östermalm, som inte valt att söka 
föreningsstöd inför år 2024, för det viktiga arbetet som föreningen 
bedrivit under många år. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2023/987-10 Årlig uppföljning och fördelning av 
föreningsstöd (reviderad version 2024-02-21) 

 NI 2023/987-2 Bilaga 1. Lokala regler för föreningsstöd 
Norra innerstadens stadsdelsnämnd 

 NI 2023/987-8 Bilaga 2. Redovisning av beviljat stöd 2023 
(reviderad version 2024-02-21) 

 NI 2023/987-11 Bilaga 3. Bedömning av ansökan 2024 
(reviderad version 2024-02-21) 
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§ 7 
Redovisning av verksamhet med personligt ombud 2023 
och ansökan om statsbidrag för verksamhetsåret 2024  
NI 2023/1305 
 

Beslut  
1. Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner redovisning 

av verksamhet med personligt ombud för år 2023. 
2. Nämnden godkänner ansökan om statsbidrag för verksamhet 

med personligt ombud för verksamhetsåret 2024. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Personligt ombud är en stödinsats för vuxna med psykisk 
funktionsnedsättning. Det personliga ombudet arbetar på uppdrag 
av den enskilde med syfte att hjälpa den enskilde att leva ett mer 
självständigt liv, med möjlighet att ta del av samhällets utbud av 
vård, stöd och service. Stödinsatsen är en kostnadsfri tjänst och 
föregås inte av ett biståndsbeslut. Länsstyrelsen kan bevilja 
statsbidrag för att delfinansiera verksamhet med personligt ombud. 
För stadsdelsnämnderna Kungsholmen, Norra innerstaden och 
Södermalm är verksamheten organiserad inom Norra innerstadens 
stadsdelsförvaltning. 
  
I redovisningen till Länsstyrelsen Stockholm framgår att 192 
personer hade kontakt med verksamheten under 2023. Den 
vanligaste orsaken uppgavs vara de enskildas behov av stöd i 
kontakt med andra myndigheter. Ansökan om medel för 
verksamhetsåret 2024 avser fortsatt delfinansiering av fyra 
heltidstjänster vid verksamheten med personligt ombud. 
Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden godkänner 
redovisningen av verksamheten under 2023 och ansökan om 
statsbidrag till verksamheten för 2024 som lämnats till 
Länsstyrelsen Stockholm den 28 december 2023. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2023/1305-5 Redovisning av verksamhet med personligt 
ombud 2023 och ansökan om statsbidrag för verksamhetsåret 
2024 

 NI 2023/1305-6 Bilaga 1. Redovisning personligt ombud 
2023 

 NI 2023/1305-7 Bilaga 2. Ansökan om statsbidrag personligt 
ombud 2024 
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§ 8 
Skrivelse om allvarliga brister i samhällsvården av barn 
och unga  
NI 2023/1099 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Vid nämndens sammanträde den 16 november 2023 inkom Linnea 
Sandström Lange m.fl. (L) och Daniele Fava m.fl. (C) med en 
skrivelse om allvarliga brister i samhällsvården av barn och unga. I 
skrivelsen hänvisar skribenterna till Justitieombudsmannens (JO) 
granskning om platsbristen på Statens institutionsstyrelses (SiS) 
särskilda ungdomshem. Sammantaget är JO mycket kritisk till att 
SiS inte lever upp till lagens krav och att det har gått lång tid utan 
att myndigheten har kommit till rätta med de allvarliga problemen 
som identifierats. Skribenterna ställer tre frågor till förvaltningen 
om vilka konsekvenser de identifierade bristerna på SiS har fått för 
Norra innerstadens stadsdelsförvaltning. 
 
En konsekvens av att det har varit platsbrist är att förvaltningen 
under de senaste åren har behövt ha ungdomar i kö till SiS. 
Kösituationen försvårar vårdplaneringen för den enskilda ungdomen 
om behovet av SiS-placering inte kan tillgodoses direkt, vilket ökar 
risken för fler omplaceringar. Samtliga placeringar på SiS har 
kunnat verkställas, men det har ofta skett med visst dröjsmål på 
grund av kösituationen. Ungdomar har därför fått vänta på rätt 
placering och under tiden varit tillfälligt placerade vid till exempel 
HVB eller jourhem. Under 2023 hade Norra innerstaden totalt fem 
SiS-placeringar. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2023/1099-2 Svar på skrivelse om allvarliga brister i 
samhällsvården av barn och unga 

 NI 2023/1099-3 Bilaga 1. Svar på skrivelse om allvarliga 
brister i samhällsvården av barn och unga 
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§ 9 
Skrivelse om neddragningar i kollektivtrafiken i Norra 
innerstaden  
NI 2023/1246 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
På sammanträdet den 14 december beslutade Norra innerstadens 
stadsdelsnämnd att uppdra till förvaltningen att bereda en skrivelse 
om neddragningar i kollektivtrafiken i Norra innerstaden från Petra 
Gardos Ek m.fl. (M). I skrivelsen lyfts de nedskärningar i 
kollektivtrafiken som förslås i trafikförvaltningen, Region 
Stockholms, remiss Trafikförändringar Stockholms innerstad och 
Lidingö med förslag på förändringar inför tidtabellskiftet i juni 
2024. En tillgänglig och pålitlig kollektivtrafik är viktig för ett 
hållbart resande och för att stockholmarnas vardagspussel ska gå 
ihop. Författarna menar att dessa nya förslag motverkar detta och 
menar istället att kollektivtrafiken i Stockholm bör fortsätta byggas 
ut och utvecklas. 
  
Stadsdelsförvaltningen anser att en väl fungerande och tillgänglig 
kollektivtrafik är en grundläggande förutsättning i stadens arbete för 
ett klimatsmart Stockholm med en infrastruktur som främjar 
effektiva och hållbara transporter samt god framkomlighet för alla. 
Trafikförvaltningens förslag innebär en försämrad tillgång till 
kollektivtrafiken i innerstaden, vilket inte är i linje med den 
utveckling av kollektivtrafiken som pekas ut som en förutsättning i 
stadens framkomlighetsstrategi. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2023/1246-2 Svar på skrivelse om neddragningar i 
kollektivtrafiken i Norra innerstaden 

 NI 2023/1246-1 Bilaga 1. Skrivelse om neddragningar i 
kollektivtrafiken i Norra innerstaden 
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§ 10 
Skrivelse om firande av högtider i förskolan  
NI 2023/1247 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsförvaltning godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
På sammanträdet den 14 december beslutade Norra innerstadens 
stadsdelsnämnd att uppdra till förvaltningen att bereda en skrivelse 
om högtider i förskolan från Anders Lindman (SD) och Ann-Kristin 
Carlberg (SD). I skrivelsen framkommer en oro kring att det 
traditionella firandet av högtider urvattnas och att förskolan 
misslyckas i sitt uppdrag om att överföra kulturarv. Med anledning 
av detta vill skribenterna att förvaltningen ska fatta beslut om att 
samtliga förskolor tillhörande Norra innerstadens stadsdelsnämnd 
varje år den 13 december ska anordna ett traditionellt luciafirande 
med luciatåg och sång för föräldrarna. 
  
Det finns ingen reglering i skollagen eller läroplanen när det gäller 
firandet av traditionella högtider. Det är rektor som har en 
lagreglerad befogenhet att leda och samordna det pedagogiska 
arbetet vid förskolan. Rektorn beslutar hur förskolan ska 
organiseras och fördelar resurser efter barnens behov. 
 

Yrkanden 
Anders Lindman (SD) yrkar: 
  

1. Att nämnden tillstyrker skrivelsen. 
2. Därutöver anföra följande: 

  
Sverigedemokraterna anser det viktigt att följa läroplanens 
intentioner om att överföra och utveckla ett kulturarv - 
värden, traditioner och historia, språk och kunskaper – från en 
generation till nästa. Förvaltningen bör därför kommunicera 
en viljeinriktning till rektorerna om att anordna ett 
traditionellt luciafirande med luciatåg och sång för 
föräldrarna varje år den 13 december. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden ställer förvaltningens förslag mot förslaget från 
Anders Lindman (SD) och finner att Norra innerstadens 
stadsdelsnämnd har beslutat i enlighet med förvaltningens förslag. 

Sida 14 (41)



 
 

Norra innerstadens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 3/2024 
 

2024-02-22 

  

Reservationer 
Anders Lindman (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för 
eget yrkande. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2023/1247-2 Svar på skrivelse om firande av högtider i 
förskolan 

 NI 2023/1247-1 Bilaga 1. Skrivelse om firande av högtider i 
förskolan 
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§ 11 
Remiss av Stockholms stads säkerhetsprogram  
NI 2023/1117 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen som svar 
på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har överlämnat en remiss av Stockholms stads 
säkerhetsprogram, KS2023/1267, till stadsdelsnämnden för 
yttrande. Kommunstyrelsen har tagit fram ett förslag till nytt 
säkerhetsprogram eftersom programtiden för det tidigare 
säkerhetsprogrammet löpt ut. Säkerhetsprogrammet har reviderats 
och har haft utgångspunkt i att anpassa verksamheten till rådande 
förutsättningar i omvärlden, ny lagstiftning och övriga 
överenskommelser och riktlinjer inom säkerhetsområdet. Förslaget 
till reviderat säkerhetsprogram slår fast övergripande mål för 
Stockholms stads säkerhetsarbete och beskriver stadens 
skyddsvärden och övergripande hotbild. Förslaget tydliggör vad 
som menas med att i stadens kontext bedriva ett systematiskt 
säkerhetsarbete och hur ansvarsfördelningen är utformad. 
  
Det har skett förändringar mot tidigare säkerhetsprogram. Arbetet 
mot otillåten påverkan har brutits ut från säkerhetsprogrammet för 
att istället samlas tillsammans med andra frågor kopplat till 
välfärdsbrottsligheten i Stockholms stads trygghetsprogram, det 
övergripande informationssäkerhetsarbetet lyfts in i stadens 
kvalitetsprogram och avsnittet som berör beredskap syftar till att 
tydligare koppla samman krisberedskapen med civilt försvar till 
civil beredskap. Utöver det har programmets hotbildsanalys 
fördjupats med Säkerhetspolisens och försvarsmyndigheternas 
öppna källor som referens. 
  
Förvaltningen ställer sig positiv till revideringen av Stockholms 
stads säkerhetsprogram. Stora delar av programmet har förtydligats, 
konkretiserats och fördjupats. Förvaltningen efterfrågar 
tydliggöranden gällande begreppen civil beredskap, 
samhällsstörning och personsäkerhet då programmet ska förstås av 
den breda målgruppen av anställda inom Stockholms stad. 
 

Yrkanden 
Petra Gardos Ek m.fl. (M) yrkar: 
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1. Att delvis godkänna förvaltningens förslag till beslut 
2. Att därutöver anföra: 

  
Omvärldsläget som råder inför antagandet av ett nytt 
säkerhetsprogram skiljer sig markant från den situation som 
rådde vid antagandet av det föregående programmet. Idag 
råder det krig i vårt närområde till följd av Rysslands 
orättfärdiga invasion av Ukraina och säkerhetsläget är 
osäkrare än på länge. Sverige är också utsatt för en 
omfattande desinformationskampanj som påverkar samhällets 
stabilitet. Klimatförändringar ställer också krav på stadens 
beredskap att hantera händelser som kan vara 
samhällsstörande.   
  
I egenskap av huvudstad och landets ekonomiska, politiska, 
kulturella och mediala centrum kan Stockholm antas vara 
särskilt utsatt för antagonistiska hot, attentat och dödligt våld. 
Då Stockholm stad ansvarar för nästan en tiondel av landets 
befolkning är det angeläget att säkerhetsarbetet fungerar väl. 
God beredskap och redundans i stadens verksamheter och 
digitala system ska aldrig vara valbart.  
  
Säkerhetsprogrammet är tätt sammanlänkat med andra 
stadsövergripande styrdokument och det är angeläget att 
samordningen mellan central och lokal nivå fungerar på ett 
tillfredsställande sätt. Det nya säkerhetsprogrammet 
konstaterar att den centrala krisledningen ska öva årligen och 
kriskrisledningsnämnden minst en gång per mandatperiod. 
Med anledning av det osäkra omvärldsläget framhåller vi 
vikten av att förvaltningar, nämnder och styrelser också har 
fått möjlighet att öva på olika potentiella scenarion.  
  
Säkerhetsprogrammet kan inte vara ett statiskt dokument 
under programperioden utan behöver syfta till att konkret 
stärka Stockholms motståndskraft och beredskap. Under 
fokusområdet beredskap anser vi att det behövs skarpa 
skrivningar angående tillgången till skyddsrum då 
programmet saknar det helt i sin nuvarande form. En stark 
motståndskraft i Stockholm förutsätter också att medborgare 
har kännedom och kunskap om stadens säkerhetsarbete. 
Nämnder och styrelsers ansvar för att kontinuerligt arbeta 
med informationskampanjer bör också förtydligas för att 
uppnå programmets intentioner.  
  
Då Stockholm har en stor andel fristående aktörer som är 
verksamma inom exempelvis omsorg och utbildning möter 
dessa verksamheter också tusentals stockholmare. 
Säkerhetsprogrammets skrivningar gällande civilsamhälle och 
näringsliv är för tunna och det är angeläget att det finns en 
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struktur för samverkan även med aktörer utanför stadens 
organisation som inte omfattas av Samverkan 
Stockholmsregionen (SSR). Detta bör kompletteras och 
förtydligas utifrån samtliga fokusområden i programmet.  
  
Vi vill också betona vikten av att Stockholm samarbetar 
internationellt där erfarenheter och arbetssätt kan delas för att 
bättre förbereda staden på samhällsstörande händelser. Under 
föregående mandatperiod blev Stockholm medlemmar i 
Counter Terrorism Preparedness Network (CTPN), ett 
nätverk av städer, akademiker och oberoende experter vars 
syfte är att stärka strategisk beredskap och utgör ett gott 
exempel på kunskapsutbyte.  
  
  

Daniele Fava (C) yrkar: 
  

1. Att delvis godkänna förslag på nytt säkerhetsprogram 
2. Att därutöver anföra följande 
  
Vi i Centerpartiet välkomnar revideringen av Stockholms 
stads viktiga säkerhetsprogram men saknar resonemang kring 
det stora ansvar staden rimligtvis borde ha för 
förtroendevalda politikers säkerhet. Den politiska debatten 
har blivit råare och färre engagerar sig i politiska partier idag 
samtidigt som att hotet mot förtroendevalda ökar. 25 procent 
av alla förtroendevalda har någon gång varit utsatta för någon 
form av trakasserier, hot eller våld enligt Brottsförebyggande 
rådet. Det är ett hot mot individer såväl som familjer och i 
förlängningen hela vårt demokratiska samhälle.  
 
Hot och hat mot förtroendevalda lyfts visserligen som ett eget 
avsnitt i säkerhetsprogrammet men inriktningen och 
ambitionen tycks inte ha följt med den komplexa hotbild som 
förtroendevalda allt för ofta utsätts för i sin roll som 
beslutsfattare. De påverkansförsök och hot som 
förtroendevalda kan utsättas för i sitt beslutfattande är mer 
komplex än den säkerhet som är specifikt kopplat till 
nämnder och bolagens fysiska möten. Hotfulla situationer och 
våld kan uppstå utifrån att en person har ett politiskt uppdrag.  
Hotet mot de demokratiska processerna kan komma från olika 
håll. Stater, aktörer inom den organiserade brottsligheten och 
enskilda missnöjda medborgare kan genom hot, politisk 
påverkan och hat ha direkt inverkan på politiska beslut inom 
t.ex. socialtjänst, tillsyn, upphandling m.m. De 
förtroendevalda som lyfts särskilt i programmet: borgarråd, 
fullmäktiges presidium och gruppledare utgör en allt för snäv 
krets. Det ter sig till exempel märkligt och som en tydlig brist 
i programmet att fullmäktigeledamöters säkerhet inte nämns. 
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Stadsledningskontoret borde rimligtvis ha och ta ett särskilt 
ansvar även för dessa. 
 
Det knappa stycket som berör förtroendevalda i 
säkerhetsprogrammet bemöter inte den komplexa och 
mångfacetterade hotbilden som stadens förtroendevalda 
riskerar att möta i dagens samhälle. Stockholms stad behöver 
på en övergripande nivå säkerställa att vår liberala demokrati 
värnas och att politiskt engagerade personer känner sig trygga 
i sitt arbete och engagemang över hela staden. 
  
  

Anders Lindman (SD) yrkar: 
  

1. Att delvis bifalla tjänsteutlåtandet. 
2. Att därutöver anföra följande 

  
Stockholm stads säkerhetsprogram inkluderar inte 
vänsterextremistiska miljöer i kategorin för de största hoten 
mot demokratin, endast islamistiska och högerextremistiska 
miljöer pekas ut. Den bedömningen skiljer sig från 
Säkerhetspolisens aktuella lista, som även  inkluderar den 
vänsterextrema miljön. 
  
Vi efterfrågar därför en komplettering av 
säkerhetsprogrammet. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden identifierar fyra förslag till beslut: Förvaltningens 
förslag, förslag från Petra Gardos Ek m.fl. (M), förslag från Daniele 
Fava (C) och förslag från Anders Lindman (SD). Ordföranden 
ställer förslagen mot varandra och finner att Norra innerstadens 
stadsdelsnämnd beslutar i enlighet med förvaltningens förslag. 
  

Reservationer 
Petra Gardos Ek m.fl. (M), Daniele Fava (C) och Anders Lindman 
(SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för egna yrkanden. 
  

Särskilda uttalanden 
Linnea Sandström Lange m.fl. (L) lämnar följande särskilda 
uttalande till protokollet: 
  

Vi saknar ett fokus på cybersäkerhetsperspektivet. Det 
framgår av ärendet att stadens nämnder och bolag ansvarar 
för arbetet, med stöd av stadens säkerhetsskyddschef som har 
det övergripande ansvaret. Detta är av stor vikt: alla stadens 
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verksamheter med digital verksamhet behöver ha beredskap 
för cyberattacker, samtidigt som det behöver finnas ett 
centralt stöd i staden att få. 
  
Frågan återstår hur man säkerställer efterlevnad i respektive 
nämnd/bolag. Att enbart göra en analys räcker inte. 
Kontinuerlig revision av regelefterlevnad och systematiskt 
cybersäkerhetsarbete är av yttersta vikt. Även i system som 
köps in från underleverantörer och som driftas av tredjepart. 
Detta har blivit tydligt under se senaste veckorna. 
  
Vi menar att termen "cybersäkerhet" behöver synas på fler 
platser. Det är korrekt att "cyberförsvar" är ett militärt 
ansvarsområde, men det dagliga ansvaret för cybersäkerhet 
ligger hos det civila, och ska så göra. Det borde få ett större 
utrymme under en egen fokuspunkt i dokumentet 
  
Det framgår av ärendet vidare att "Nämnder och 
bolagsstyrelser ska bidra till utveckling och goda 
beslutsunderlag genom att dokumentera och rapportera 
händelser, incidenter, lägesbilder och andra iakttagelser som 
kan påverka stadens säkerhet."  Här menar vi att nämnder och 
bolag också borde få en månadssammanställning på digitala 
incidenter och risker. Mycket information från verksamheten 
levereras i övrigt när det kommer till säkerhetsfrågor, men 
just den digitala delen saknas. Nämnder och bolagsstyrelser 
bör kunna redovisa en generell överblick på vilka hotbilder 
som finns, och hur dessa motverkas. Cybersäkerhet behöver 
få utrymme i stadens forum på samma sätt som när vi följer 
upp verksamheten i övrigt.  
  
Under punkten om säkerhetsskydd nämns "signalskydd" 
specifikt. Detta är viktigt, men med tanke på införandet av 
EU-direktivet NIS2 som införlivas senast 17 oktober 2024 i 
svensk lagstiftning så kommer troligen ansvarsområdet 
utökas. Här hade vi i skrivelsen velat se fler aspekter av 
informationssäkerheten. Det skulle tydligt behöva framgå att 
krav ställs vad gäller efterlevnad av stadens 
säkerhetsskyddsregler i enlighet med gällande 
lagstiftning och krav på god hygien inom cybersäkerhet. 
Bland annat kryptering av data, kontinuerlig övervakning av 
system, rutiner för incidenthantering och andra relevanta 
säkerhetsfunktioner. 

 
Handlingar i ärendet 

 NI 2023/1117-3 Svar på remiss av Stockholms stads 
säkerhetsprogram 

 NI 2023/1117-4 Bilaga 1. Stockholms stads 
säkerhetsprogram 
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 NI 2023/1117-1.2 Bilaga 2. Kommunstyrelsens 
tjänsteutlåtande 
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§ 12 
Remiss av Ändring av reglementen för vissa 
facknämnder och stadsdelsnämnder  
NI 2023/1170 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen som svar 
på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd har fått en remiss av 
kommunstyrelsen för yttrande senast den 1 mars 2024. 
Stadsledningskontoret har genomfört en översyn av reglementena 
utifrån kommunfullmäktiges budget för 2023 och har tagit fram 
förslag till ändringar i reglementena för vissa av facknämnderna och 
stadsdelsnämnderna. Avseende stadsdelsnämndernas reglemente 
föreslås enbart en justering med anledning av kommunfullmäktiges 
beslut om att Årstafältet har överförts från trafiknämnden till 
stadsdelsnämnden Enskede-Årsta-Vantör. 
  
Förvaltningen kan konstatera att den justering som gjorts avseende 
stadsdelsnämndernas reglemente inte förändrar någonting vad gäller 
stadsdelsnämndernas arbete eller ansvarsområden. De förändringar 
som föreslås i facknämndernas reglementen är i huvudsak 
förtydliganden utifrån kommunfullmäktiges budget för 2023. 
Därutöver har en viss redaktionell översyn gjorts samt 
uppdateringar utifrån lagändringar. Förvaltningen har därför inga 
synpunkter. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2023/1170-2 Svar på remiss av Ändring av reglementen 
för vissa facknämnder och stadsdelsnämnder 

 NI 2023/1170-1.5 Bilaga 1. Reglemente för 
arbetsmarknadsnämnden 

 NI 2023/1170-1.1 Bilaga 7. Reglemente för 
stadsbyggnadsnämnden 

 NI 2023/1170-1.2 Bilaga 6. Reglemente för socialnämnden 
 NI 2023/1170-1.9 Bilaga 3. Reglemente för 

fastighetsnämnden 
 NI 2023/1170-1.11 Bilaga 2. Reglemente för avfallsnämnden 
 NI 2023/1170-1.3 Bilaga 8. Reglemente för 

stadsdelsnämnderna 
 NI 2023/1170-1.4 Bilaga 5. Reglemente för servicenämnden 
 NI 2023/1170-1.6 Bilaga 9. Reglemente för trafiknämnden 
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 NI 2023/1170-1.7 Bilaga 4. Reglemente för 
kommunstyrelsen 

 NI 2023/1170-1.8 Bilaga 12. Kommunstyrelsens 
tjänsteutlåtande 

 NI 2023/1170-1.10 Bilaga 11. Reglemente för äldrenämnden 
 NI 2023/1170-1.12 Bilaga 10. Reglemente för 

utbildningsnämnden 
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§ 13 
Remiss av Inrätta kommunstyrelsens råd för nationella 
minoriteters rättigheter  
NI 2023/1206 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen som svar 
på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I kommunfullmäktiges budget för 2023 fick kommunstyrelsen i 
uppdrag att utreda formerna för samråd med de nationella 
minoritetsföreningarna i syfte att stärka samarbetet. Översynen har 
visat att stadens arbete med nationella minoriteters rätt till 
inflytande behöver förbättras och tydliggöras. 
Stadsledningskontoret föreslår att staden ska inrätta ett råd för 
nationella minoriteters rättigheter under kommunstyrelsen, vilket 
bedöms stärka de nationella minoriteternas rätt till delaktighet och 
inflytande. Rådet ska ge råd och stöd i strategiska frågor som har 
betydelse för nationella minoriteters rättigheter, fungera som 
remissorgan i strategiska ärenden som berör nationella minoriteters 
rättigheter samt bevaka och följa upp frågor som påverkar 
nationella minoriteters rättigheter och livssituation. 
  
Förvaltningen ser positivt på förslaget att inrätta ett råd för 
nationella minoriteters rättigheter under kommunstyrelsen. Genom 
ett råd på övergripande nivå ser förvaltningen möjligheter till att 
stadens arbete med de nationella minoriteternas rättigheter blir 
bättre samordnat och att frågorna på ett tydligare sätt bevakas och 
lyfts fram inom staden. 
 

Yrkanden 
Petra Gardos Ek m.fl. (M) yrkar: 
  

1. Att avslå förvaltningens förslag till beslut. 
2. Att därutöver anföra: 
  
I Sverige finns fem erkända nationella minoriteter: judar, 
romer, samer, sverigefinnar och tornedalingar. Samer är 
också ett urfolk. Rätten till delaktighet och inflytande regleras 
i lagen (2009:724) om nationella minoriteter och 
minoritetsspråk. Den här rätten till delaktighet och inflytande 
är mycket viktig. Men vi är inte av uppfattningen att vi ska 
inrätta ett nytt råd för nationella minoritets rättigheter under 
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kommunstyrelsen med 20 arvoderade ledamöter för att 
tillgodose dessa rättigheter. Vi ser en uppenbar risk att ett råd 
leder till att minoritetsfrågor inte får tillräckligt mycket 
uppmärksamhet i det dagliga arbetet, utan begränsas just till 
rådets fyra planerade sammanträden per år. Detta gäller inte 
minst den judiska minoritetens rätt till delaktighet och 
inflytande, som är särskilt angeläget just nu när 
antisemitismen tyvärr ökar. 
  
Stockholm är idag förvaltningsområde för finska, meänkieli 
och samiska och har ett ansvar för att de åtaganden som 
medföljer uppfylls. I de fall som brister upptäcks bör i första 
hand åtgärder vidtas för att rätta till dessa tillsammans med 
exempelvis Länsstyrelsen eller Sametinget. Centralt för 
Moderaternas inställning i minoritetspolitiken är att 
minoriteters rättigheter ska tillgodoses. Men det finns andra 
verktyg än att inrätta ett nytt råd under kommunstyrelsen. 
  
  

Linnea Sandström Lange (L) yrkar: 
  

1. Att delvis bifalla förvaltningens förslag till beslut 
2. Att istället anföra följande: 

  
Liberalerna ställer sig positiva till införandet av 
kommunstyrelsens råd för nationella minoriteters rättigheter. 
Vi delar bilden att ett råd för nationella minoriteters 
rättigheter skulle stärka de nationella minoriteternas rätt till 
delaktighet och inflytande. 
  
Vi menar att staden också bör överväga hur HBTQI-frågorna 
behandlas då en del andra kommuner, till exempel Göteborg 
och Gävle, inrättat HBTQI-råd. 
  
Ett förslag kunde vara att titta på Göteborgs HBTQI-råd som 
förutom att lämna yttranden och vara ett kommunalt 
remissorgan ska ta initiativ till utvecklingsinsatser och 
förbättringar för hbtqi-personer i Göteborg. En gång per år 
ska rådet också anordna ett öppet möte, dit alla är välkomna 
för att lämna synpunkter och ge förslag på hur Göteborg ska 
bli en öppen och inkluderande stad. Särskilt vänder sig de 
öppna mötena till enskilda HBTQI-personer i Göteborg som 
inte är organiserade i föreningar eller nätverk. 
  
Vi har i staden olika råd för att ta tillvara olika gruppers 
intressen när det kommer till ärenden som är på väg fram 
eller beslut ska fattas. Vi menar att staden centralt kan ta sig 
an också HBTQI-frågorna på ett mer samordnat sätt inom 
ramen för ett HBTQI-råd. Frågan är aktualiserad av den 
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samtida debatten där det finns starka krafter som vill trycka 
tillbaka vunna rättigheter. Vi vill att staden utreder formerna 
för ett sådant samråd. 
  
  

Anders Lindman (SD) yrkar bifall till förslaget från Petra Gardos 
Ek m.fl. (M). 

  

Beslutsgång 
Ordföranden identifierar tre förslag till beslut: Förvaltningens 
förslag, förslag från Petra Gardos Ek m.fl. (M) och förslag från 
Linnea Sandström Lange (L). Ordföranden ställer förslagen mot 
varandra och finner att Norra innerstadens stadsdelsnämnd har 
beslutat i enlighet med förvaltningens förslag. 
  

Reservationer 
Petra Gardos Ek m.fl. (M), Linnea Sandström Lange (L) och 
Anders Lindman (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för 
egna yrkanden. 
  

Särskilda uttalanden 
Daniele Fava m.fl. (C) lämnar följande särskilda uttalande till 
protokollet: 
  

De nationella minoriteterna i Sverige är judar, romer, samer, 
sverigefinnar och tornedalingar  och de nationella 
minoritetsspråken är finska, jiddisch, meänkieli, romani chib 
och samiska.  De grupper som är nationella minoriteter har 
olika bakgrund, kultur och historia men  gemensamt är att alla 
har långvarig historisk närvaro i landet och är en viktig del av 
Sveriges  historia. Sverige ratificerade också för över 20 år 
sedan Europarådets minoritetskonventioner,  2010 trädde 
minoritetslagen i kraft och lagen förstärktes 2019. Sverige har 
därmed åtagit sig  att vidta lämpliga åtgärder för att inom alla 
områden av det ekonomiska, sociala, politiska och  kulturella 
livet främja fullständig jämlikhet mellan nationella 
minoriteter och den övriga  befolkningen. De nationella 
minoriteternas rättigheter gäller i hela samhället och inte 
minst  vilar ett stort ansvar på kommuner att främja 
minoritetsspråken, sprida information och se till  att de som 
tillhör de nationella minoriteterna får möjlighet till 
delaktighet och inflytande i  frågor som rör dem. Stockholms 
stad är dessutom förvaltningsområde för finska, 
meänkieli  och samiska, vilket bland annat ger rätt att 
kommunicera med staden på sitt språk i tal och  skrift samt 
rätt att få äldreomsorg på sitt minoritetsspråk.  
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Centerpartiets välkomnar att ett råd för nationella minoriteters 
rättigheter inrättas. Trots att det  skett en del positiv 
utveckling på området så krävs det långsiktighet, nya verktyg 
och samråd för att stärka arbetet med nationella minoriteters 
rättigheter. Dock saknar vi från Centerpartiet  både i 
tjänsteutlåtandet från förvaltningen samt i underlaget att det 
är skillnad på vilka  skyldigheter staden har gentemot samer, 
tornedalingar samt sverigefinnar i förhållande till  övriga 
nationella minoriteter eftersom Stockholm är 
förvaltningskommun åt dessa. Både  stadens och 
minoriteternas utgångspunkt blir annorlunda vad gäller just 
dessa grupper. Centerpartiet vill därför särskilt 
uppmärksamma vikten av att säkerställa språk- 
och  kulturkompetensen i äldreomsorgen. Stockholm behöver 
stärka medarbetarnas kompetens och  informationen till bland 
annat personer som tillhör de nationella minoriteterna. Det är 
mycket  bra att man uppmärksammar nationella minoriteters 
högtider men det är inte på något sätt  tillräckligt för att 
uppfylla de lagstadgade rättigheter som samer, tornedalingar 
eller sverigefinnar har inom äldreomsorgen i enlighet med 
stadens status som förvaltningsområde.  Vidare står det i 
underlagen att rådet inte ska fatta beslut utan fungera som en 
remissinstans  vilket vi menar skapar en otydlighet kring 
huruvida rådet ska besluta om skriftliga yttranden  eller 
enbart fungera som en diskussionsklubb.  

 
Handlingar i ärendet 

 NI 2023/1206-2 Svar på remiss av Inrätta kommunstyrelsens 
råd för nationella minoriteters rättigheter 

 NI 2023/1206-1.1 Bilaga 1. Kommunstyrelsens 
tjänsteutlåtande - Inrätta kommunstyrelsens råd för 
nationella minoriteters rättigheter  

 NI 2023/1206-1.2 Bilaga 2. Instruktion för 
kommunstyrelsens råd för nationella minoriteter rättigheter 
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§ 16 
Anmälan av delegerade beslut år 2024  
NI 2024/6 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner redovisningen och 
lägger den till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Anmälan av delegationsbeslut för perioden från den 11 januari 2024 
till och med den 7 februari 2024. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/6-3 Delegationsbeslut för perioden 2024-01-11 - 
2024-02-07 
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Norra innerstadens stadsdelsnämnd 
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2024-02-22 

§ 17 
Anmälan av inkomna och upprättade handlingar år 2024  
NI 2024/7 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner redovisningen och 
lägger den till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Anmälan av postlista för perioden från den 11 januari 2024 till och 
med den 7 februari 2024. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/7-3 Postlista för perioden 2024-01-11 - 2024-02-07 
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2024-02-22 

§ 18 
Anmälan av protokoll från Norra innerstadens 
stadsdelsnämnds pensionärsråd år 2024  
NI 2024/8 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner redovisningen och 
lägger den till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Anmälan av protokoll från pensionärsrådets sammanträde den 12 
februari 2024. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/8-3 Pensionärsrådets protokoll från sammanträdet 
den 12 februari 2024 

 NI 2024/8-4 Bilaga 1. Särskilt yttrande angående 
Seniordialoger 

 NI 2024/8-5 Bilaga 2. Presentation Verksamhetsberättelse 
2023 
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Norra innerstadens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 3/2024 
 

2024-02-22 

§ 19 
Anmälan av protokoll från Norra innerstadens och 
Kungsholmens stadsdelsnämnders råd för 
funktionshinderfrågor år 2024  
NI 2024/9 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner redovisningen och 
lägger den till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Anmälan av protokoll från Norra innerstadens och Kungsholmens 
råd för funktionshinderfrågors sammanträde den 6 februari 2024. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/9-4 Protokoll från Kungsholmens och Norra 
innerstadens stadsdelsnämnders råd för 
funktionshinderfrågor, sammanträdet den 6 februari 2024 

 NI 2024/9-5 Bilaga 1. Rådets synpunkter på Norra 
innerstadens verksamhetsberättelse 2023 
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Norra innerstadens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 3/2024 
 

2024-02-22 

§ 20 
Anmälan av protokoll från Norra innerstadens 
förvaltningsgrupp år 2024  
NI 2024/11 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner redovisningen och 
lägger den till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Anmälan av protokoll från förvaltningsgruppens möte den 14 
februari 2024. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/11-7 Protokoll från förvaltningsgruppens möte 
2024-02-14  

 NI 2024/11-6 Bilaga 1. HR:s presentation 14 februari 2024  
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Norra innerstadens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 3/2024 
 

2024-02-22 

§ 21 
Övrigt  

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd beslutar att lämna in de två 
anmälda skrivelserna till förvaltningen för beredning. 
 

Sammanfattning av ärendet  
  
Följande skrivelser anmäls:  
  

 Skrivelse om HBTQI-kompetens inom äldreomsorgen från 
Daniele Fava m.fl. (C), Linnea Sandström Lange m.fl. (L) 
och Petra Gardos Ek m.fl. (M) 

 Skrivelse om RSU-grupper och socialtjänsten från Linnea 
Sandström Lange m.fl. (L) och Daniele Fava m.fl. (C) 

  
Följande muntliga frågor anmäls:  
  

 Daniele Fava (C) ställer en fråga till förvaltningen om den 
lokala idrottsrörelsens möjligheter att bedriva 
föreningsidrott i Vasa Reals skolidrottslokaler under läsåret 
2024-2025. Förvaltningen svarar att detta är 
idrottsnämndens ansvarsområde men att man känner till att 
idrottsförvaltningen arbetar med frågan. 

 Daniele Fava (C) ställer en fråga till förvaltningen om vilken 
fortbildning om huliganism som Norra 
innerstadens fältassistenter tagit del eller kommer ta del av 
inom Program Supporter. Förvaltningen svarar att Program 
Supporter inte erbjuder regelrätta utbildningar, men att 
stadsdelens fältassistenter regelbundet närvarar vid 
sportevenemang inom ramen för programmet och att 
samarbetet fungerar väl. 

 Christina Schönberg Messick (L) ställer en fråga till 
förvaltningen om upprustningen av 
Tessinparkens södra entré och framför kritik mot stolarna 
vid entrén. Förvaltningen svarar att arbetet med 
upprustningen av Tessinparkens entré pågår och att man ser 
över alternativ till stolarna. 

 Christina Schönberg Messick (L) ställer en fråga till 
majoriteten om möjligheten att ha nämndsammanträden på 
Östermalm. Ordföranden svarar att tid och plats för 
nämndsammanträden bestäms på presidiemöten. 
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2024-02-22 

§ 22 
Borttagen på grund av sekretess  
NI 2024/109 
 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/109-1 Återkallande av medgivande till adoption 
enligt 6 kap. 13 § SoL 

 NI 2024/109-2 Bilaga 1. Kommunicering 
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Norra innerstadens stadsdelsnämnd 
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2024-02-22 

§ 23 
Borttagen på grund av sekretess  
NI 2024/152 
 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/152-1 Upphörande av beslut om 
umgängesbegränsning enligt 14 § 2 st. 1 p. LVU 
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Norra innerstadens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 3/2024 
 

2024-02-22 

§ 24 
Borttagen på grund av sekretess  
NI 2024/69 
 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/69-1 Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 
kap. 7 § 2 st. föräldrabalken 

 NI 2024/69-2 Bilaga 1. Utredning 
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Norra innerstadens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 3/2024 
 

2024-02-22 

§ 25 
Borttagen på grund av sekretess  
NI 2024/132 
 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/132-1 Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 
kap. 7 § 1 st. 1 p. föräldrabalken  

 NI 2024/132-2 Bilaga 1. Utredning 
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Norra innerstadens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 3/2024 
 

2024-02-22 

§ 26 
Borttagen på grund av sekretess  
NI 2024/133 
 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/133-1 Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 
kap. 7 § 2 st. föräldrabalken 

 NI 2024/133-2 Bilaga 1. Utredning 
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Norra innerstadens stadsdelsnämnd 
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2024-02-22 

§ 27 
Borttagen på grund av sekretess  
NI 2024/134 
 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/134-1 Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 
kap. 7 § 2 st. föräldrabalken 

 NI 2024/134-2 Bilaga 1. Utredning 
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Norra innerstadens stadsdelsnämnd 
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2024-02-22 

§ 28 
Borttagen på grund av sekretess  
NI 2024/136 
 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/136-1 Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 
kap. 7 § 2 st. föräldrabalken 

 NI 2024/136-2 Bilaga 1. Utredning 
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